
PRIČELA SE JE IZGRADNJA PRIZIDKA *

Zdravstveni dom Vič
bo pridobil
tri dispanzerje

Vsekakor je bil letošnji Dan republike
za številne člane delovnega kolektiva
Zdravstvenega doma Vič kot tudi za mno-
ge naše občane drugačen od prejšnjih. Pri-
čela se je namreč izgradnja prizidka te
zdravstvene ustanove oziroma natančneje
povedano treh dispanzerjev - za predšol-
ske in šolske otroke ter pljučne bolezni.
Navzlic številnim objektivnim in subjek-
tivnim razlagam, ki so botrovale občutnim
zamudam (ob tem pa seveda tudi dražji
investiciji-omejena je sedaj že na 54 mili-
jonov dinarjev) sta pionirja viške osnovne
šole položila temeljni kamen. Na krajši
slovesnosti je bila zato tembolj poudarjena
želja, da bi bila izgradnja končana v pre-
dvidenem roku (avgusta leta 1980). Ta
objekt se gradi iz sredstev samoprispevka
II. in bo tako tretji objekt namenjen
zdravstvenemu varstvu v našem mestu, ki
bo zgrajen iz teh namensko združenih
sredstev ljubljanskih občanov. Izvajalec
gradbenih del je Splošno gradbeno podjet-
je Grosuplje, celokupna površina prizidka
pa bo znašala 2.200 kvadratnih metrov.

»Zdravje je tisto bogastvo, ki omogoča
vsem nam, da lahko čimbolje izpolnjuje-
mo svoje delovne obveznosti. Vloga
zdravstva je torej izrednega pomena. V
zadnjih letih smo v naši občini napravili
korak pri razvijanju zdravstvenih zmoglji-
vosti. Razširjene zmogljivosti zdravstvene-
ga doma na Rudniku, dve novi zdravstveni
postaji odnosno zobozdravstveni ambu-
lanti v Vnanjih goricah in na Dobrovi kot

tudi danes pričeta gradnja treh izredno
potrebnih dispanzerjev, so potrdilo, da na-
tnenjamo področju osnovnega zdravstve-
nega varstva več pozornosti. S temi priza-
devanji in seveda tudi z razširitvijo in iz-
gradnjo zdravstvenih postaj v Velikih La-
ščah, na Škofljici, v Preserju in še kje, pa
odločno načrtujemo naš skupni razvoj v
naslednjem petletnem obdobju.

Zdravstveni delavci so v ta prizadevanja
vložili mnogo truda in naporov, za kar
velja še posebej pohvaliti kolektiv Zdrav-

stvenega doma Vič. Naša skupna naloga
pa je, da prav zdravstvenim delavcem
omogočimo boljše pogoje dela, s tem pa
tudi ustvarjamo takšne odnose, da bo lah-
ko zdravstveni delavec dober poznavalec
ostalih družbenih problemov v kraju, kjer
deluje in živi.« Tako je v slavnostnem
govoru dejal predsednik izvršnega sveta
občinske skupščine France Martinec.

O nujnosti in pomenu izgradnje novih
dispanzerjev pa sta zbranim spregovorili še
dr. Alma Fakin in dr. Milena Ustar. Spon-
tano prisrčnost pa so tej slovesnosti dali
najmlajši-cicibani iz W Z Bičevje in pio-
nirji osnovne šole Vič, ki so s pesmijo in
recitacijami posredno izrazili zahvalo
vsem, ki omogočajo izgradnjo dispanzer-
jev, saj bodo v prvi vrsti namenjeni zdrav-
ju predšolskih in šolskih otrok.

»Veseli nas, da se izgradnja pričenja v
tako pomembnem letu kot je letošnje leto
otroka, obljubljamo vam, da bomo to znali
ceniti!« je ob zaključku dejala pionirka
Urška!


